
Emlékeztető
A KHK 2023. december 11-én tartott üléséről

Jelen voltak: Bátai Anna, Darvalics Judit Liza, Horváth Balázs, Hunyadi-Nagy Sára,
Janó Hanna, Kanyó Zakariás, Langár Ákos István, Ölveczki Máté, Pinti Panka Rebeka,
Rátz Borbála, Szabó Georgina, Szőllősy Blanka, Tóth Márton, Varga Viktor, Vörös
István Andor
Kimentést kért: -
Késett: -
Online voltak jelen: Gubián Ádám
Meghívott vendég: Lendvay Tardos

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Napirendi pontok:

1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta.

(248./2023 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette a december 4-én megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 15/0/0 arányban elfogadta.

(249./2023 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a Dékáni Tanácson elhangzottakról, érintve 9BK-modell

kérdését.
● Beszámolt a Tanulmányi Ösztöndíj Osztási Szabályzat módosításának

szükségességéről a következő félévben.
● Beszámolt a képviselet tavaszi félévre vonatkozó rendezvénynaptárának

időpontegyeztetéseiről.
● Felhívta a képviselet figyelmét a december 16-án megrendezendő Alumni

est helyszíni szervezői feladataira.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a folyamatban lévő tudásátadásokról a területét illetően.



● Beszámolt a Kari Tanulmányi Bizottság ülésének elmaradásáról.
● Beszámolt a Kari Tanulmányi Bizottság kérvényeinek véleményezési

módjának változásáról.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a megtörtént ösztöndíj osztásra vonatkozó dokumentációs

folyamatról, valamint a hallgatói visszajelzésekről.
● Beszámolt a kari keretátadás folyamatáról.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a folyamatban lévő szociális pályázat bírálók meghallgatásairól.
● Beszámolt a Kari Szociális Bizottság fontosabb változtatásairól a szociális

pályázati bírálókra vonatkozóan.
● Felhívta a képviselet figyelmét az elkövetkezendő pályázási időszak

közeledtére.

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Gólyakarácsony eseményének gazdasági értékeléséről,

valamint a Gólyatanács következő alkalmára szükséges eszközök
megérkezéséről.

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Felhívta a képviselet figyelmét a jövő héten esedékes kollégiumi területet

érintő tudásátadásról.
● Beszámolt a KEFIR felület fejlesztési fázisáról.
● Beszámolt az irodai belépéshez, valamint a fegyelmi felelősök számára

szükséges mágneskártyák készüléséről.
● Beszámolt a Kollégiumi Mentorgárda felvételi folyamatáról.

9. Szabó Georgina beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a területén aktuális Erasmus időszak főbb kérdéseiről.

10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a folyamatban lévő tudásátadásokról a területét illetően.
● Beszámolt a Rendezvényszervező Csoport felvételi folyamatáról.

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:

● Felhívták a figyelmet a HÖOK aktuális, HÖK képviselői kutatásról szóló
kérdőívének kitöltésére.

● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője
elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2023 honlapon.

● Beszámoltak a UniversiTea Fórumon elhangzottakról.
● Beszámoltak az EHK ülés meghívott vendégeinek főbb témáiról, érintve az

egyetemi versenycsapatok helyzetét, a HÖOK projektlezárásainak

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2023


időszakát, a HKT szervezetek eddigi tevékenységét, illetve a MŰHELY
újság MŰHASZ-szal való együttműködését.

● Beszámoltak Radácsi Kristóf beszámolójáról a keresztféléves
jelentkezéseket illetően.

● Beszámoltak az egyetem egészségügyi rendelőjének megszűnéséről.
● Beszámoltak az egyetem és a Wolfram Alpha applikáció fejlesztői között

történt megegyezésről.
● Beszámoltak az Óbudai Egyetem Egyetemi Hallgatói Önkormányzatának

elnökével történt egyzetésekről, megbeszélésekről.
● Beszámoltak Szatzger Martin EHK-ból való leköszönéséről.
● Beszámoltak az EHK területeinek aktualitásairól.

12. Előterjesztések
● Bátai Anna előterjesztette javaslatát a Rendezvényszervező Csoport tagsági

pályázatára vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 15/0/0 arányban elfogadta.

(250./2023 KHK határozat)

● Bátai Anna előterjesztette javaslatát a Rendezvényszervező Csoport
pályázati adatlapjára vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 15/0/0 arányban elfogadta.

(251./2023 KHK határozat)

13. Egyebek:
● Horváth Balázs bemutatta a képviselet új belső kommunikációs

platformját, a Discord felületét.
● Szabó Georgina beszámolt a karon működő szakkollégiumokkal és

öntevékeny körökkel való kapcsolatfelvételről.
● Varga Viktor beszámolt a képviselet irodájának rendszerezéséről, valamint

felhívta a figyelmet a Képviselet központi levelezési rendszerének (OTRS)
hibás működésére.

● Tóth Márton felhívta a képviselet figyelmét a Gólyatanács következő
alkalmára szánt kvíz feladat kérdéseinek összeállítására.

● Bátai Anna felhívta a figyelmet a Rendezvényszervező Csoport kiválasztó
folyamatának első, promóciós eseményére.

● Ölveczki Máté levezette a havi rendszerességű csapatépítések szervezőinek
beosztását.

● Vörös István beszámolt a folyamatban lévő tudásátadásokról a területét
illetően.

● Pinti Panka Rebeka beszámolt a folyamatban lévő tudásátadásokról a
területét illetően, valamint a kari tankörök zajlásáról.

● Janó Hanna beszámolt a jövőben esedékes ülések időpontjairól és más
képviseletet érintő eseményekről.



Az ülés időtartama: 1 óra 40 perc (18:00-19:40)
A következő ülés ideje: 2023. december 18. 18:30

Budapest, 2023. december 11.

Vörös István Andor Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök

Mellékletek:

● 2023.12.04. ülés emlékeztető
● Napirend_2023_12_11
● RCs_tagsági_pályázat_2024
● RCs_pályázati_adatlap_2024


